

No. 10485. TREATY ON THE NON-PROLIFERATION OF NUCLEAR WEAPONS. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 1 JULY 1968¹

N° 10485. TRAITÉ SUR LA NON-PROLIFÉRATION DES ARMES NUCLÉAIRES. OUVERT À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 1^{er} JUILLET 1968¹

RATIFICATIONS and ACCESSION (a)

Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

15 January 1971

SENEGAL

25 February 1971 (a)

HOLY SEE

(With a declaration.)²

23 March 1971

CHAD

Instrument deposited with the Government of the United States of America on:

10 September 1971

REPUBLIC OF VIET-NAM

Certified statements were registered by the United States of America and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 1 October and 12 October 1971 respectively.

RATIFICATIONS et ADHÉSION (a)

Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord les:

15 janvier 1971

SÉNÉGAL

25 février 1971 (a)

SAINT-SIÈGE

(Avec une déclaration.)²

23 mars 1971

TCHAD

Instrument déposé auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique le:

10 septembre 1971

RÉPUBLIQUE DU VIET-NAM

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par les États-Unis d'Amérique et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord les 1^{er} octobre et 12 octobre 1971 respectivement.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 729, No. I-10485, and annex A in volumes 745, 753, 757, 763, 764, 768, 772, 776 and 792.

² For the text of this declaration, see United Nations, *Treaty Series*, vol. 776, No. A-10485.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 729, n° I-10485, et annexe A des volumes 745, 753, 757, 763, 764, 768, 772, 776 et 792.

² Pour le texte de cette déclaration, voir Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 776, n° A-10485.